My Friend
The topic that is given to me is "My biography". It sounds too meaning full? It means something very important. I am sorry to say that there is little to speak about my short past life. I am too young to have my own family, I am not married yet. My name is Vitaly. My last name is Greezunov. 

The patronymic is Vadimovich. So my full name is Vitaly Vadimovich Greezunov. I am seventeen years old. I was born on the tenth of May. I am a former pupil. I left school a month ago. I did not attend any nursery or kindergarten. I began to go to school at the age of seven. It was ten years ago. I had been studying at the same school for ten years run-ning without changing it we had many subjects: history, English, biology and many others. 

I liked to study at school and my impressions of it are rather pleasant and favorite subjects are English and informatics. 

On the English lessons we read and translate the text and learn new words. On the informatics lessons we write the programs. That is why I choose English examination. 

Перевод текста: My Friend 2

Тема, которая дается мне, - "My biography". Это звучит также означающий полный? Это означает кое-что очень важное. Я сожалею сказать, что есть немного, чтобы говорить о моей короткой прошлой жизни. Я слишком молод, чтобы иметь мою собственную семью, я не женат все же. Меня зовут Vitaly. Моя фамилия - Гризанов. 

Патроним - Vadimovich. Таким образом мое полное название - Витэли Вадимович Гризанов . Мне семнадцать лет. Я родился десятого част мая . Я - прежний ученик. Я оставил школу месяц назад. Я не посещал никакой детской или детского сада. Я начал идти в школу в возрасте семи лет. Это было десять лет назад. Я учился в той же самой школе в течение десяти лет, бегущий, не изменяя это, мы имели много предметов: история, английский язык, биология и многие другие. 

Я любил учиться в школе, и мои впечатления от этого довольно приятны , и любимые предметы являются английскими и информатика. 

На английских уроках мы читаем и переводим текст и изучаем новые слова. На уроках информатики мы пишем программы. Именно поэтому я выбираю английскую экспертизу.

